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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 12. 05. 2020  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných. 

 
Na začiatok uviedol pár technických informácií – hlasovať sa bude bez hlasovacieho 

systému a to zdvihnutím ruky, budú použité mikrofóny pre lepšie zaznamenanie zvuku, na 
prepočítanie hlasov určil skrutátorov – p. Dušana Chrastinu a Ing. Dušana Kramára (pre 
kontrolu sčítavania hlasov). MsZ je uskutočnené v súlade s Opatrením Úradu verejného 
zdravotníctva SR pri ohrození verejného zdravia č. OLP/3354/2020 zo dňa 20.04.2020 
a následne v nadväznosti na Opatrenie Úradu verejného zdravotníctva SR pri ohrození 
verejného zdravia č. OLP/3881/2020 zo dňa 06.05.2020, ktorým sa aktualizuje opatrenie č. 
OLP/273112020 z 23.3.2020 v znení opatrení č. OLP/3354/2020 zo dňa 20.04.2020 a č. 
OLP/3796/2020 zo dňa 05.05.2020 o zákaze hromadných podujatí. Kde posledné opatrenie 
upravuje možnosť účasti verejnosti na zasadnutiach a schôdzach pri dodržaní všetkých 
ostatných povinností – protiepidemických opatrení, vyplývajúcich pre priestory štátnych 
orgánov a orgánov územnej samosprávy. Mesto Vrútky zverejnilo dokument obsahujúci 
podmienky účasti verejnosti na dnešnom zasadnutí MsZ, ako aj ďalších zasadnutí Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach v čase platnosti aktuálnych  protiepidemických opatrení, o ktorom 
primátor mesta informoval. Dokumenty tvoria prílohu zápisnice. 

 
Ospravedlnení – PaedDr. Vantara a za neskorší príchod – Ing. Mazúr. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (9 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
 

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy 

MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Ing. Marek Veverica, I. overovateľ zápisnice 
     Jozef Gorcovský, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Mgr. Ivan Doskočil, predseda návrhovej komisie 

Mgr. Ľuboš Gottwald, člen návrhovej komisie 
RNDr. Mária Rovňáková, člen návrhovej komisie  

 
Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
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HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)       
 
 
Návrh programu: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 3/2019 o 

zápise na primárne vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov škôl a   školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrútky 

3. Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 6/2015 o 
určení postupu a podmienok sociálnych služieb Mestom Vrútky 

4. Záverečný účet mesta 
5. Výročná správa o meste Vrútky za rok 2019  
6. Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo č. 158/2019-4 zo dňa 13.09.2019 
7. Rozpočtové opatrenie č.1/2020 
8. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 
9. Vyhodnotenie kultúry a knižnice v meste Vrútky za rok 2019, vrátane ekonomických 

ukazovateľov 
10. Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní 

z fondov EÚ za rok 2019 a na rok 2020 
11. Správa o činnosti rozpočtovej organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a DSS za 

rok 2019 
12. Dodatok č. 5 k Zriaďovacej listine organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a 

Dom sociálnych služieb Vrútky 
13. Správa o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru Vrútky 
14. Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2019 – 2020 
15. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
16. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra mesta na II. polrok 2020 
17. Nakladanie s majetkom mesta Vrútky 
18. Rôzne 

a/ Stavebné úpravy bytového domu na Ul. Kafendova č. 2, 4, 6 
b/ Informatívna správa o opatreniach Mesta Vrútky na zabránenie šírenia ochorenia 
COVID-19 (koronavírus) 
c/ Úprava platu primátora mesta z dôvodu ekonomických opatrení súvisiacich 
s pandémiou           ochorenia COVID-19 (koronavírus) 
d/ Návrh na zmenu pracovného úväzku hlavného kontrolóra mesta z dôvodu 
ekonomických opatrení súvisiacich s pandémiou ochorenia COVID-19 (koronavírus) 

19. Diskusia 
20. Interpelácie 
21. Záver 

 
 

Primátor mesta – uviedol, že tak ako už bolo spomenuté na začiatku, pôvodne sa MsZ 
plánovalo bez účasti verejnosti, keďže však dňa 07.05.2020 bolo zverejnené opatrenie, ktoré 
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umožňuje prítomnosť verejnosti na zasadnutiach pri dodržaní aktuálnych  protiepidemických 
opatrení navrhuje doplniť: „Občania: návrhy, postrehy a pripomienky“, ktorý je zaradený do 
programu MsZ o 16:00 hod. 
Ďalej vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu. 
 
Zo strany poslancov MsZ neboli vznesené pripomienky. 
 
Primátor mesta – dal hlasovať o predloženom návrhu programu MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)  
 
Primátor mesta – dal hlasovať o návrhu na doplnenie bodu „Občania: návrhy, postrehy 
a pripomienky“ a zaradiť ho do programu MsZ o 16:00 hod. 
 
HLASOVANIE č. 3 
MsZ schvaľuje doplnenie bodu „Občania: návrhy, postrehy a pripomienky“ a jeho 
zaradenie do programu MsZ o 16:00 hod. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)  
 
 
Schválený program: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 3/2019 o 

zápise na primárne vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov škôl a   školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrútky 

3. Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 6/2015 o 
určení postupu a podmienok sociálnych služieb Mestom Vrútky 

4. Záverečný účet mesta 
5. Výročná správa o meste Vrútky za rok 2019  
6. Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo č. 158/2019-4 zo dňa 13.09.2019 
7. Rozpočtové opatrenie č.1/2020 
8. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 
9. Vyhodnotenie kultúry a knižnice v meste Vrútky za rok 2019, vrátane ekonomických 

ukazovateľov 
10. Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní z 

fondov EÚ za rok 2019 a na rok 2020 
11. Správa o činnosti rozpočtovej organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a DSS za 

rok 2019 
12. Dodatok č. 5 k Zriaďovacej listine organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a 

Dom sociálnych služieb Vrútky 
13. Správa o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru Vrútky 



4 
 

14. Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2019 – 2020 
15. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
16. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra mesta na II. polrok 2020 
17. Nakladanie s majetkom mesta Vrútky 
18. Rôzne 
 a/ Stavebné úpravy bytového domu na Ul. Kafendova č. 2, 4, 6 
 b/ Informatívna správa o opatreniach Mesta Vrútky na zabránenie šírenia ochorenia 

COVID-19 (koronavírus) 
 c/ Úprava platu primátora mesta z dôvodu ekonomických opatrení súvisiacich s 

pandémiou           ochorenia COVID-19 (koronavírus) 
 d/ Návrh na zmenu pracovného úväzku hlavného kontrolóra mesta z dôvodu 

ekonomických opatrení súvisiacich s pandémiou ochorenia COVID-19 (koronavírus) 
19. Diskusia 
20. Interpelácie 
21. Záver 
 
Poznámka: O 16.00 hod. možnosť občanov predniesť svoje sťažnosti, pripomienky a postrehy k činnosti primátora 
mesta, prednostu MsÚ, poslancov MsZ a hlavného kontrolóra mesta. 

 
 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Prednostka MsÚ – informovala, že neboli prijaté žiadne aktuálne uznesenia, trvalé uznesenia 
sa plnia priebežne. 
 
Primátor mesta – doplnil, že Mgr. Marián Kráľ žiadal na poslednom MsZ v rámci bodu 
interpelácie presné vyčíslenie nákladov z minulého roka na elektrickú energiu, vodu 
a zabezpečenie zamestnanca na futbalovom štadióne, informácia mu bola poskytnutá, je to 
cez 19 000 €. 
 
HLASOVANIE č. 4 
MsZ berie na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)  
 
 
K bodu č. 2 
Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 3/2019 o 
zápise na primárne vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov škôl a   školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrútky (tvorí 
prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou,  navrhuje sa 
vložiť nový paragraf, ktorý v prípade prerušenia vyučovania na školách a prerušenia 
prevádzky školských zariadení odpúšťa povinné poplatky rodičov za jednotlivé školy a 
školské zariadenia, ktorými sú Školský klub detí, Školská jedáleň, Centrum voľného času 
Domino, a materské školy.  Vzhľadom k potrebe dofinancovania originálnych kompetencií v 
oblasti školstva pristupujeme, po ukončení prerušenia prevádzky škôl a školských zariadení, k 
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navýšeniu poplatkov na úhradu nákladov v materskej škole o 2,- € a v školskom klube detí o 
7,-€. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – materiál bol prerokovaný na komisii finančnej, správy majetku, 
výstavby, územného rozvoja a životného prostredia a materiál odporúčajú prijať, takisto aj 
MsR. 
 
HLASOVANIE č. 5 
MsZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 
3/2019 o zápise na primárne vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)  
 
 
K bodu č. 3 
Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 6/2015 o 
určení postupu a podmienok sociálnych služieb Mestom Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou,  táto suma 
nebola od roku 2012 zvyšovaná, preto z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov na 
ošetrovné a zníženia podielových daní kvôli korona kríze navrhujeme zvýšenie z 0,34 na 0,50 
za donášku jedného obeda. (pričom ekonomicky oprávnené náklady dovoľujú zvýšiť do 0,9 
9EUR na donášku jedného jedla). 
 
Primátor mesta – informoval, že bola predložená pripomienka k predloženému návrhu 
dodatku k VZN a to,  aby zmena výšky úhrady za opatrovateľskú službu  za 1 hodinu 
poskytovanej služby z 1,35 EUR na 1,50 EUR. 
 
Eva Wedra Kačková – komisia sociálna, zdravotná, bytová a verejného poriadku sa 
materiálom zaoberala a navrhovala, aby zvýšenie bolo, čo najnižšie. 
 
Primátor mesta – informoval, že táto suma bola naposledy zvýšená v roku 2012 a náklady na 
túto službu sa nám odvtedy zvýšili. 
 
HLASOVANIE č. 6 
MsZ schvaľuje v navrhovanom Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta 
Vrútky  č. 6/2015 o určení postupu a podmienok sociálnych služieb Mestom Vrútky 
nasledovnú zmenu:                                
v odseku 1 v znení §5 sa mení suma „1,35 EUR“ na „ 1,50 EUR“. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)  
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému  nariadeniu  Mesta Vrútky č. 
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6/2015 o určení postupu a podmienok sociálnych služieb Mestom Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
 Ing. Marek Veverica)  
 
 
K bodu č. 4 
Záverečný účet mesta (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval o vypracovaní stanoviska k záverečnému účtu. 
Záverečný účet doporučuje prijať bez výhrad. 
 
Ing. Lívia Komínová – záverečný účet je vypracovaný v zmysle usmernenia ekonomiky 
ministerstva vnútra, je predkladaný na rokovanie mestského zastupiteľstva na základe §16 
zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Prebytok rozpočtu je v sume 
+99 703,91 eur zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 
znení neskorších predpisov. Príspevok do rezervného fondu je v čiastke +107 588,61 eur. 
Návrh záverečného účtu bol prerokovaný na komisii finančnej, správy majetku, výstavby, 
územného rozvoja a životného prostredia a materiál odporúčajú prijať, takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 8 
MsZ berie na vedomie Správu audítora k záverečnému účtu mesta za rok 2019.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)  
 
HLASOVANIE č. 9 
MsZ berie na vedomie Stanovisko k záverečnému účtu za rok 2019. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica)  
 
HLASOVANIE č. 10 
MsZ schvaľuje 
a) záverečný účet a celoročné hospodárenie mesta bez výhrad. 
b) prebytok rozpočtu v sume +99 703,91 eur zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 
písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 
c) tvorbu rezervného fondu v čiastke +107 588,61 eur. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica)  
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K bodu č. 5 
Výročná správa o meste Vrútky za rok 2019 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – ide o dokument, ktorého cieľom je zdokumentovanie aktivity 
a hospodárenia našej samosprávy v zmysle napĺňania cieľov stanovených v Programe 
hospodárskeho rozvoja Mesta Vrútky pre programovacie obdobie 2015 – 2020, ako aj 
v zmysle plnenia si úloh, ktoré mestu vyplývajú z platnej legislatívy, a to tak v oblasti 
originálnych kompetencií ako preneseného výkonu štátnej správy. 
 
HLASOVANIE č. 11 
MsZ berie na vedomie Konsolidovanú výročnú správu Mesta Vrútky za rok 2019. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica)  
 
 
K bodu č. 6 
Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo č. 158/2019-4 zo dňa 13.09.2019 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou, dodatok sa uzatvára z 
dôvodu potreby vykonania doplňujúcich naviac prác, ktoré nebolo možné predvídať pri 
príprave projektu a pôvodného rozpočtu. Rozsah je presne vyšpecifikovaný v prílohe č. 1, 
ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť dodatku č. 2. Všetky položky uvedené v prílohe č. 1 boli 
priebežne konzultované na kontrolných dňoch a ich rozsah a ceny boli vzájomne vopred 
odsúhlasené v zmysle Zmluvy o dielo. 
Čo sa týka dodatku č. 1, tento bol uzatvorený z dôvodu predĺženia termínu, nakoľko jeho 
dodržanie v zmysle čl. X., bod 10.3.3, písm. c) Zmluvy objektívne nedovoľujú iné 
nepredvídateľné okolnosti, konkrétne epidémia ochorenia COVID-19. V tejto súvislosti sa 
Dodatkom č.1po vzájomnej dohode strán a v súlade s čl. III., bod 3.2 Zmluvy upravuje termín 
vykonania Diela. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – materiál bol prerokovaný na komisii finančnej, správy majetku, 
výstavby, územného rozvoja a životného prostredia a materiál odporúčajú prijať, takisto aj 
MsR. Vykonané práce boli potrebné, nutné. 
 
Primátor mesta – uviedol, že pôvodne sa rozmýšľalo, že sa urobí MsZ v telocvični, ale 
nakoniec z dôvodu akustiky, a nahrávania to ostalo v sobášnej miestnosti. Zároveň všetkých, 
ktorí by mali záujem, pozýva po MsZ pozrieť sa na telocvičňu. 
 
HLASOVANIE č. 12 
MsZ schvaľuje Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo č.158/2019-4 zo dňa 13.09.2019. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica)  
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Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na súhlas so zlúčením bodov č. 7 a č. 8. 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
 
K bodu č. 7 
Rozpočtové opatrenie č.1/2020 (tvorí prílohu zápisnice) 
a 
K bodu č. 8 
Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Lívia Komínová – rozpočtové opatrenie č. 1 – do rozpočtu zapracované prostriedky ŠR, 
do rozpočtu zapracované nevyčerpané prostriedky ŠR z roku 2019, do rozpočtu zapracované 
nevyčerpané prostriedky z roku 2019 od iných subjektov (stravné, réžia). 
Rozpočtové opatrenie č. 2 sa skladá z dvoch častí. Prvá – použitie fondu rezerv na investičné 
akcie prechádzajúce z roku 2019, hlavne spoluúčasti a neoprávnené výdavky na schválené 
projekty. Druhá časť reaguje na očakávané zníženie podielových daní na základe informácií 
zverejnených Radou pre rozpočtovú zodpovednosť a to pre Mesto Vrútky 250 000 – 300 000 
eur. Ponížili sa prevažná časť prevádzkových výdavkov na jednotlivých kapitolách, okrem 
kapitoly školstva, ktoré bude riešené samostatne zmenou prílohy k VZN 9/2019.  Rovnako 
boli pozastavené aj kapitálové výdavky naplánované v rozpočte okrem tých, ktoré sú 
naviazané na platné zmluvy a prechádzajú  z minulého obdobia. 
 
Primátor mesta – ani nás neobchádza korona kríza, jej vývoj a vplyv na mesto sledujeme. 
Bolo to náročne, ale prechádzala sa položka po položke a škrtalo sa. Dotácie pre tento rok sa 
škrtajú, ale navrhuje sa oproti štandardnému návrhu, prepočtom, ak budú v jeseni fungovať 
štandardnom režime, dať 1/3 z toho, čo by inak dostali našim športovým klubom, ktoré 
pracujú mládežou – HK Kometa Vrútky 1 600 €, Tenis klub Vrútky 200 €, TJ Sokol Vrútky 
300 €, PVK Vrútky 900 €, FK Attack Vrútky 800 €, TJ Lokomotíva Vrútky 300 €, spolu 
4 100 €. 
 
Eva Wedra Kačková – uviedla, aby sa verejne vysvetlili dve položky, čo znamenajú a to: 
Mesto služby-exek.p. + 9 100 a ŽP služby – revízie + 9 500. 
 
Ing. Lívia Komínová – + 9 100 sú exekučné prípady, ktoré sa vrátili za pozastavené exekúcie 
po zmene zákona, za každú exekúciu sa platí poplatok 42 €. Novelou zákona bolo zmenené, 
že exekúcie, ktoré sa do istého termínu nevymohli, sa vracajú naspäť. Druhá položka + 9 500 
– jedná sa o revíziu v kine, položka bola presunutá z opráv budov. 
 
Eva Wedra Kačková – exekúcie – návratky vznikli kvôli exekučnej amnestii, ktorá bola 
schválená predchádzajúcou vládou. 
 
Primátor mesta – odpustenie starých dlhov  s tým, že každý subjekt si môže uplatniť 
u zadávateľa odmenu a aj vtedy, keď s exekúciou nič nerobil, takže preto to teraz musíme my 
zaplatiť. 
 
HLASOVANIE č. 13 
MsZ berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 1/2020. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
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Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica)  
 
HLASOVANIE č. 14 
MsZ  
I. schvaľuje 
rozpočtové opatrenie č. 2/2020. 
II. schvaľuje 
Použitie prostriedkov rezervného fondu nasledovne: 

a) Kapitálový výdavok- vybudovanie cyklotrasy 10 500,- eur 
b) Kapitálový výdavok – vybudovanie oddychovej zóny 40 000,- eur 
c) Kapitálový výdavok – interiérové vybavenie projekt múzeum 10 000,-eur 
d) Kapitálový výdavok – rekonštrukcia kúrenia FC 18 000,- eur 
e) Kapitálový výdavok – rekonštrukcia telocvičňa ZŠ Zelinová 24 000,-eur 
f) Kapitálový výdavok – rekonštrukcia budovy požiarna zbrojnica 1 500,- 

(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald,  
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica)  
 
 
K bodu č. 9 
Vyhodnotenie kultúry a knižnice v meste Vrútky za rok 2019, vrátane ekonomických 
ukazovateľov (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou, dodala, že 
kultúra v roku 2019 bola bohatá na žánre. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 15:02 hod. prišiel do miestnosti  poslanec MsZ Ing. Miroslav Mazúr a počet prítomných 
poslancov sa zvýšil na 10. 
 
Primátor mesta – poďakoval za uskutočnené akcie a podujatia a dodal, aby sme si aj naďalej 
dôstojne pripomínali výročia a osobnosti. Ďalej uviedol, že knižnica sa uchádza o projekt pre 
získanie finančných prostriedkov na nákup kníh. 
 
Mgr. Zuzana Furová – tiež poďakovala Bc. Migátovej a všetkým ľudom, ktorí sa na týchto 
akciách podujali. Niektorých akcií sa zúčastnila a vníma ich pozitívne, je len škoda, že 
momentálne vznikla takáto situácia. 
 
Ing. Miroslav Mazúr – opýtal sa aký je rozdiel medzi „kultúra akcie“ a „kultúra akcie 
komerčné“? Ďalej sa opýtal, kto teraz robí kroniku mesta? 
 
Primátor mesta – kroniku mesta za rok 2018 vypracovala JUDr. Ing. Rišianová, bolo to aj 
finančne výhodnejšie a ďalším dôvodom je, že pôvodná kronikárka sa ospravedlnila, že ju 
nemôže urobiť z osobných dôvodov. 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – „kultúra akcie komerčné“ sú akcie, z ktorých sa očakáva 
príjem a „kultúra akcie“ sú naše akcie a podujatia, napr. rôzne podujatia v Seniore a pod. 
 



10 
 

HLASOVANIE č. 15 
MsZ berie na vedomie vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, Knižnica Hany 
Zelinovej a časopisu Vrútočan za rok 2019, vrátane ekonomických ukazovateľov. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
 
 
K bodu č. 10 
Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní z 
fondov EÚ za rok 2019 a na rok 2020 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – materiál bol predložený, je komplexne spracovaný. Projekty, ktoré bežia 
sú finančne zabezpečené. U viacerých projektov, ktoré sú podané, sa hodnotiace procesy 
predlžujú kvôli korona kríze. 
 
HLASOVANIE č. 16 
MsZ berie na vedomie Správu o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach 
o spolufinancovaní z fondov EÚ za rok 2019 a na rok 2020. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na súhlas so zlúčením bodov č. 11 a č. 12. 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
 
K bodu č. 11 
Správa o činnosti rozpočtovej organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a DSS za 
rok 2019 (tvorí prílohu zápisnice) 
a 
K bodu č. 12 
Dodatok č. 5 k Zriaďovacej listine organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a 
Dom sociálnych služieb Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k bodu č. 11 uviedla, že sa predkladá už druhý rok na MsZ 
podľa osnovy, ktorú vypracoval MsÚ. Zariadenie je plne vyťažené.  
K bodu č. 12 uviedla, že SENIOR – Zariadenie pre seniorov a Dom sociálnych služieb Vrútky 
má v predmete činnosti definované 3 zariadenia poskytujúce sociálne služby: Zariadenie pre 
seniorov, Domov sociálnych služieb, Špecializované zariadenie. V DSS sa poskytuje sociálna 
služba do dovŕšenia dôchodkového veku. Od otvorenia zariadenia SENIOR má v tomto type 
dvoch klientov, ktorí budú presunutí: jeden do Zariadenia pre seniorov, keďže dovŕši 
dôchodkový vek a jeden do Špecializovaného zariadenia pre zdravotné postihnutie. SENIOR 
neeviduje klientov v preddôchodkovom veku a ani sa výhradne nešpecializuje na uvedený 
druh klientov. Tým pádom by sa zvýšil počet lôžok na špecializovanom zariadení, kde je 
o miesta záujem. 
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ThDr. Marián Krivuš  – materiál bol prerokovaný na komisii finančnej, správy majetku, 
výstavby, územného rozvoja a životného prostredia a materiál odporúčajú prijať, takisto aj 
MsR. Ďalej sa opýtal, či sa niečo nezmenilo, čo sa týka štátom predpísaných miezd. 
Ing. Denisa Brašeňová – nejaké úpravy platov boli, čo sa týka 10 %-ného navýšenia od štátu, 
dokázalo sa to pokryť, osobné hodnotenia sú pridelené, čo sa týka zásluh. Stále sú však, čo sa 
týka platu na chvoste za inými zariadeniami, je to však väčšina súkromných zariadení, kde je 
financovanie trošku iné. Našim zamestnancom zabezpečujeme všetko na čo majú nárok. 
 
Primátor mesta – chce poďakovať za to, ako kolektív zvládol situáciu s COVID-19, aj, že sa 
nerozpadol. 
 
Ing. Miroslav Mazúr – tiež poďakoval, ako to tam zvládajú. Opýtal sa, či v zariadení boli 
testovaní zamestnanci a klienti? 
 
Primátor mesta – áno, boli testovaní štátnymi rýchlotestami, všetci mali negatívny výsledok. 
Ďalej by sa chcel poďakovať Ing. Marekovi Vevericovi za obohatenie dvora tohto zariadenia. 
 
HLASOVANIE č. 17 
MsZ berie na vedomie Správu o činnosti rozpočtovej organizácie Mesta Vrútky 
SENIOR – Zariadenie pre seniorov a DSS Vrútky za rok 2019. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
 
HLASOVANIE č. 18 
MsZ schvaľuje Dodatok č. 5 k Zriaďovacej listine rozpočtovej organizácie SENIOR – 
Zariadenie pre seniorov a Dom sociálnych služieb Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
 
 
K bodu č. 13 
Správa o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – správa bola predložená, pán Makrovský sa ospravedlnil, ale nemohol prísť. 
V prípade otázok ku DHZ, ochotne na ne odpovie e-mailovo alebo telefonicky. Spolupráca 
s DHZ je veľmi dobrá, podpora a spolupráca na ZÚ a takisto pomáhali aj počas korona krízy 
a to pri dezinfekcii mesta. 
 
HLASOVANIE č. 19 
MsZ berie na vedomie Správu o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru Vrútky za rok 
2019.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
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K bodu č. 14 
Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2019 – 2020 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovú správou, dodal, že ide už o štvrtú 
sezónu vo vlastnej réžii. Vidno, že to bol správny ťah, ceny sú nižšie než v období, keď sa ZÚ 
realizovala dodávateľsky. 
 
Primátor mesta – poďakoval kolegom, ktorí sa podieľajú na ZÚ. 
 
HLASOVANIE č. 20 
MsZ berie na vedomie Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2019 – 2020. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na súhlas so zlúčením bodov č. 11 a č. 12. 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
 
K bodu č. 15 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice) 
a 
K bodu č. 16 
Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra mesta na II. polrok 2020 (tvorí prílohu 
zápisnice) 
 
Hlavný kontrolór mesta – k bodu č. 15 informoval v krátkosti o počte vykonaných kontrol, 
ktoré sú v materiáli rozpísané. 
K bodu č. 16 uviedol, že materiál je v pláne na júnové zasadnutie MsZ, ale kvôli korona kríze 
ho predkladá už teraz pre zachovanie kontinuity.  
 
HLASOVANIE č. 21 
MsZ berie na vedomie Správu o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za 
ostatné obdobie. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
 
HLASOVANIE č. 22 
MsZ schvaľuje Plán činnosti hlavného kontrolóra mesta Vrútky na druhý polrok 2020. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, 
Eva Wedra Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr,  
RNDr. Mária Rovňáková, Ing. Marek Veverica) 
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K bodu č. 17 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Zriadenie vecného bremena na pozemku v zmysle čl. 22 Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou, ktorá tvorí 
prílohu. 
 
Eva Wedra Kačková – pýtala sa to už aj na MsR, ale opýta sa ešte raz. Pokiaľ cesta patrí 
mestu, tak či v budúcnosti nebudú od mesta vyžadovať vybudovanie cesty, pretože sa tu 
plánuje veľká investícia? 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – je to otázka skôr asi stavebného konania, nevie sa k tomu teraz 
presne vyjadriť. Oni v darovacej zmluve uviedli, že by chceli, aby to bola miestna 
komunikácia, dar môžeme vrátiť do budúcna. 
 
Primátor mesta – nie je tu žiaden záväzok, že sa tam ide budovať do nejakého termínu cesta 
z mestských financií. Ak ju tam investor rýchlo chce mať, musí si to riešiť. 
 
Eva Wedra Kačková – opýtala sa, či sa to nedá ošetriť nejakým uznesením? 
 
Primátor mesta – keby sa tam nejaká cesta aj budovala, muselo by to ísť cez MsZ ako 
investičný zámer, takže by to poslanci museli najskôr schváliť. 
 
HLASOVANIE č. 23 
MsZ  
I. prerokovalo 
návrh na zriadenie vecného bremena v zmysle § 151n a násl. Občianskeho zákonníka č. 
40/1964 Zb., zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení § 11 ods. 4 písm. a) a  v zmysle  
čl. 22 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018. 
II. schvaľuje 
zriadiť vecné bremeno na právo vstupu, prechodu alebo prejazdu peši, osobnými alebo 
nákladnými vozidlami a uložení inžinierskych sietí (vodovod, splašková kanalizácia, 
rozvod NN elektrickej energie) na dobu neurčitú na zaťaženom pozemku:  
pozemok p. č. KN registra „C“ 2988/36, zastavané pl. a nádvoria, o výmere 1947 m2, 
(ďalej len zaťažený pozemok). Pozemok sa nachádza v katastrálnom území Vrútky, 
v zastavanom území obce, zapísaný na liste vlastníctva č. 1876 na Okresnom úrade 
Martin, katastrálnom odbore. Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“ v plnom rozsahu 
pozemku, 
v prospech – každodobého vlastníka alebo spoluvlastníka pozemkov:  

- p.č. KN register „C“, 2988/2, zast. pl. a nádvoria o výmere 1071  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/4, zast. pl. a nádvoria o výmere 458  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/5, zast. pl. a nádvoria o výmere 963  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/9, zast. pl. a nádvoria o výmere 348  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/24, zast. pl. a nádvoria o výmere 86  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/32, zast. pl. a nádvoria o výmere 603  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/34, zast. pl. a nádvoria o výmere 6235  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/47, zast. pl. a nádvoria o výmere 3433  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/56, zast. pl. a nádvoria o výmere 4471  m2, 
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- p.č. KN register „C“, 2988/62, zast. pl. a nádvoria o výmere 3299  m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/1, TTP o výmere 68868 m2, 
- p.č. KN register „C“, 2988/35, TTP o výmere 3065 m2, 
- p.č. KN register „C“, 2990/2, TTP o výmere 5443 m2, 
- p.č. KN register „E“, 2989, TTP o výmere 137 m2, 
- p.č. KN register „E“, 2990, TTP o výmere 24703 m2, 

ktoré sú zapísané na liste vlastníctva č. 3337 a oprávnenými z vecného bremena sú Viera 
Waldová, rod. Štiglitzová, Turčianske Teplice, vo veľkosti ½-ica, a Yaron Schimon Nir, 
rod. Nir, bytom Izrael vo veľkosti ½-ica a pozemky, ktoré sú zapísané na liste vlastníctva 
č. 4150 a oprávneným z vecného bremena je Ing. MVDr. Renáta Verešová, rod. 
Figurová, trvale bytom Turčianske Teplice vo veľkosti 1/1-ina 
Vecné bremeno spočíva v povinnosti zaťaženého pozemku ako povinného z vecného 
bremena – Mesta Vrútky, zastúpeného Mgr. Branislavom Zacharidesom, primátorom 
mesta, so sídlom Námestie S. Zachara č. 4, 038 61 Vrútky, IČO: 00647209, strpieť na 
budúcom zaťaženom pozemku výkon práva vstupu, prechodu alebo prejazdu peši, 
osobnými alebo nákladnými vozidlami a uložení inžinierskych sietí (vodovod, splašková 
kanalizácia, rozvod NN elektrickej energie. 
Vecné bremeno sa zriaďuje  bezodplatne v zmysle čl. 22 ods. 6 Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom č. 3/2018.   
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 10 – Mgr. Ivan Doskočil, Mgr. Zuzana Furová, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra 
Kačková, Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr, RNDr. Mária 
Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica/ 
nehlasoval 1 – Jozef Gorcovský, pozn. – neprítomný) 
 
 
K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
K tomuto bodu neboli prítomní žiadni občania. 
 
 
K bodu č. 18 
Rôzne  
a/ Stavebné úpravy bytového domu na Ul. Kafendova č. 2, 4, 6 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. Jedná sa o stavebné 
úpravy časti 1. podlažia v uvedenom bytovom dome vo vchode č. 4 v priestoroch  bývalej 
prevádzky ADOS na dve kompletné jednoizbové jednotky s príslušenstvom. Tieto priestory 
sú už niekoľko rokov prázdne, nevyužívané. Predbežná cena je cca 21 tis. €, je to cena za 
stavebné úpravy plus základné príslušenstvo bytov. 
 
Primátor mesta – doplnil, že je k tomu priložená štúdia s existujúcim stavom a plánovaným. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa, či sa nedá rekonštrukcia urobiť v réžii mesta? Ďalej sa 
opýtal, či sa plní trvalé uznesenie týkajúce sa VO a prizývania predsedu, alebo ním 
povereného člena komisie finančnej, správy majetku, výstavby, územného rozvoja a 
životného prostredia? 
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Primátor mesta – na druhú otázku odpovedal, že stále platí to, čo mu bolo na minulom MsZ 
odpovedané k tejto otázke – áno, predseda uvedenej komisie sa zúčastňuje takýchto VO. 
K prvej otázke odpovie Ing. Kramár. 
 
Ing. Dušan Kramár – hneď na začiatku sa rozoberala myšlienka, či sú schopní toto 
realizovať vo vlastnej réžii. Všetko, čo sa dalo, bude urobené vo vlastnej réžii, ale sú tu 
odborné práce ako výmena okien, vykurovacích telies, podláh, úpravy elektroinštalácie, 
rozvodov plynu, vody a pod., ktoré už musí vykonať odborník. Dodal, že v tejto cene je už 
zahrnuté základné príslušenstvo bytu. 
 
Prednostka MsÚ – potvrdila, že sa všetko pripravovalo tak, aby sa, čo najviac činností, ktoré 
je možné urobiť v réžii mesta vyňalo zo zadania prác.  
K VO uviedla, že ThDr. Marián Krivuš sa ich zúčastňuje. 
 

HLASOVANIE č. 24 
MsZ schvaľuje kapitálový výdavok v čiastke 21 000,00 EUR na stavebné úpravy 
bytového domu na Ul. Kafendova č. 2,4,6 z prostriedkov bytového hospodárstva Mesta 
Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 9 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr, RNDr. Mária Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica/ 
nehlasoval 1 – Mgr. Ivan Doskočil, pozn. – neprítomný) 

 
K bodu č. 18 
Rôzne  
b/ Informatívna správa o opatreniach Mesta Vrútky na zabránenie šírenia ochorenia 
COVID-19 (koronavírus) (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – materiál o opatreniach Mesta Vrútky bol spracovaný, kde je všetko 
rozpísané, čo sa v meste vykonalo. Uviedol aj poslednú informáciu k 21.04.2020, čo sa týka 
počtu infikovaných pre Mesto Vrútky, bolo ich 5. Od toho dátumu sú počty uvádzané len na 
úrovni okresov. Celkovo v okrese Martin je to 73, ale značnú časť tohto čísla tvoria klienti zo 
zariadenia pre seniorov. Ako posledné uviedol, že bola vykonaná dezinfekcia detských ihrísk. 
 
HLASOVANIE č. 25 
MsZ berie na vedomie Informatívnu správu o opatreniach Mesta Vrútky na zabránenie 
šírenia ochorenia COVID-19 (koronavírus). 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 9 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr, RNDr. Mária Rovňáková,  
Ing. Marek Veverica/ 
nehlasoval 1 – Mgr. Ivan Doskočil, pozn. – neprítomný) 
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K bodu č. 18 
Rôzne  
c/ Úprava platu primátora mesta z dôvodu ekonomických opatrení súvisiacich 
s pandémiou ochorenia COVID-19 (koronavírus) (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – informoval, že vzhľadom na situácii, ktorá sa vyskytla kvôli koronavírusu 
(ochoreniu COVID-19) a jeho ekonomického dopadu sa na zmiernenie dopadu spôsobeného 
poklesom príjmov mesta rozhodol zrieknuť sa od 01.04.2020 až do konca tohto rozpočtového 
roka zvýšenia svojho primátorského platu, a to formou uzatvorenia dohody o zrážkach zo 
mzdy. V tejto súvislosti navrhuje MsZ aj zmenu uznesenia o výške platu primátora, kde by 
bola následne vyššia úspora a to z dôvodu odvodov. 
 
HLASOVANIE č. 26 
MsZ  
I. berie na vedomie  
informáciu primátora o vzdaní sa platu nad minimálny rámec stanovený zákonom 
č.253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 
miest v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon“), v termíne od 01.04.2020 do 
31.12.2020, 
II. mení 
uznesenie MsZ č. 117/2018 zo dňa 7. decembra 2018 tak, že pozastavuje jeho účinnosť 
od 01.06.2020 do 31.12.2020 (ďalej len „rozhodná doba“), 
III. ur čuje 
plat primátora počas rozhodnej doby v základnej výške podľa § 3 ods. 1 zákona. 
(za 7/ proti 2/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 9 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, Ing. Miroslav Mazúr, RNDr. Mária Rovňáková/ 
proti 2 – ThDr. Marián Krivuš, Ing. Marek Veverica/ 
nehlasoval 1 – Mgr. Ivan Doskočil, pozn. – neprítomný) 
 
 
K bodu č. 18 
Rôzne  
d/ Návrh na zmenu pracovného úväzku hlavného kontrolóra mesta z dôvodu 
ekonomických opatrení súvisiacich s pandémiou ochorenia COVID-19 (koronavírus) 
(tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – obdobne sa rozhodol aj hlavný kontrolór mesta a je tu návrh na skrátený 
úväzok 0,8 od 01.06.2020 do 31.12.2020. 
 
Hlavný kontrolór mesta – uviedol, že to bola jeho iniciatíva, na ktorej sa následne dohodli. 
 
HLASOVANIE č. 27 
MsZ ur čuje pracovný úväzok hlavného kontrolóra mesta Vrútky na 30 hod./týždeň od 1. 
júna 2020 do 31.12.2020 s tým, že pracovnými dňami budú: pondelok, utorok, streda, 
štvrtok. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 9 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, Ing. Miroslav Mazúr, RNDr. Mária Rovňáková, 
Ing. Marek Veverica/ 
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nehlasoval 1 – Mgr. Ivan Doskočil, pozn. – neprítomný) 
 
K bodu č. 19 
Diskusia 
 
ThDr. Marián Krivuš  – poďakoval vedeniu mesta a krízovému štábu mesta za celkové 
zvládnutie situácie , keďže naše mesto stav, čo sa týka epidémie ochorenie COVID-19 zvládla 
celkom dobre. Takisto poďakoval aj občanom mesta, ktorí sa poväčšine správali 
disciplinovane voči prijatým opatreniam. 
 
Primátor mesta – snažíme sa robiť opatrenia a aktivity podobne ako aj iné mestá. Vyzdvihol 
situáciu s rúškami v našom meste, čo sa týka ich výroby, kto mohol, tak prispel k dielu, 
vrátane každej školy a školského zariadenia. Čo sa týkalo nariadení a opatrení, boli ihneď 
implementované, ako boli vyhlásené. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa: 1. ako teraz funguje stavebný úrad, keďže je Ing. 
Kotlebová dlhodobo PN? 2. Kto je vedúci stavebného úradu a kde je zaradený a čo robí Mgr. 
Pullmann? 3. Čo sa deje s nedokončenou budovou „cukrárňou“ na námestí? 4. Apeloval na 
hlavného kontrolóra, nech sa pozrie na fakturované sumy elektroinštalácií v kine, zdajú sa mu 
vysoké. 
 

Primátor mesta – organizačné zmeny boli prezentované, stavebný úrad prešiel pod priame 
vedenie prednostky MsÚ. Počas korona krízy fungoval v obmedzenom režime. Je pravda, že 
jedna pracovníčka stavebného úradu je dlhodobo PN, ale je tam ešte jedna pracovníčka 
a takisto stavebný úrad zastrešuje aj prednostka MsÚ.  
K elektroinštalácii v kine uviedol, že zatiaľ nebola uhradená žiadna faktúra. Táto suma je 
vysúťažená a vychádza z rozpočtu, ktorý bol už predtým daný, pokiaľ bude mať záujem, je 
možné prísť si pozrieť všetky položky, ktoré mu budú aj vysvetlené. 
K Mgr. Pullmannovi uviedol, že je pod odborom výstavby a ŽP, kde sa prioritne stará 
o mestské budovy, revízie a taktiež má na starosti parkovanie, ktoré prešlo pod mesto 
z Mestského podniku služieb Vrútky, s.r.o. plus iné činnosti. 
 
Prednostka MsÚ – k stavebnému úradu uviedla, že je pravda, že momentálne je jedna 
zamestnankyňa dlhodobo PN, ale stavebný úrad funguje, robia sa konania v obmedzenom 
režime vzhľadom na prijaté opatrenie súvisiace s COVID-19. Takisto aj lehoty sa zvládajú, 
všetko zatiaľ funguje. 
Čo sa týka „cukrárne“ , túto záležitosť mala rozrobenú Ing. Kotlebová, ale bohužiaľ je PN 
a zatiaľ to nie je dotiahnuté do konca, už sa to ťahá dlho, je to zdĺhavý proces aj vzhľadom na 
odvolania. 
Ohľadom kina bolo veľa rokovaní, nakoľko je v hroznom stave a bolo by potrebné v ňom 
urobiť množstvo vecí, preto sa navrhlo urobiť aspoň niečo z časti, aby sa dalo využívať aspoň 
na naše akcie. Na tento zámer bolo urobené VO, ktoré môže poskytnúť k nahliadnutiu, 
fakturácia zatiaľ žiadna neprebehla. 
 
RNDr. Mária Rovňáková – opýtala sa náčelníka MsP ako zvládajú situáciu na MsP po 
znížení stavu zamestnancov, príslušníkov MsP? 
 
Emil Masnica – je to náročné, v dopoludňajších hodinách je v službe on plus jednočlenná 
hliadka, počas nočných služieb cez víkendy sa snažia robiť po dvoch. Takisto je dohodnutý 
s okresnou políciou na prípadnej pomoci. Zatiaľ sa to darí, uvidíme, čo bude ďalej. 
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Prednostka MsÚ – požiadala poslancov MsZ o spoluprácu pri GDPR – absolvovaní školenia 
s testom, ktoré im príde e-mailom a následne podpísanie dokumentov ku GDPR. Školenie je 
potrebné absolvovať do 7 dní. Ďalej uviedla, že momentálne  zamestnanci MsÚ roznášajú 
platové výmery za dane, kde boli rôzne otázky. Preto by chcela uviesť, že roznos platových 
výmerov sa uskutočňuje každoročne, nie je to takto len pre tento rok, je tu úspora financií za 
poštovné. Zamestnanci, ktorí roznášali výmery boli chránení rúškami, rukavicami a aj štítom. 
V podstate sme mali na roznos dobré odozvy. 
 
Primátor mesta – uviedol, že na dnešnom MsZ boli body z aprílového MsZ, ale je tu aj 
väčšina z júnového MsZ, ktoré boli zaradené vzhľadom na momentálnu situáciu. Z júnového 
zastupiteľstva, ak by náhodou nebolo, nám zostávajú niektoré body, ako napr. navrhovanie 
ocenení osobnostiam – toto zatiaľ nie je možné ani realizovať, preto nie je zverejnená ani 
výzva k predkladaniu návrhov. Takisto sa nerealizujú niektoré štandardné podujatia. MsZ 
23.06. nie je potrebné zvolávať, lehotu máme splnenú, ale ešte sa dohodnú, podľa názorov 
poslancov MsZ, prípadne MsR, či sa vyskytnú nejaké body a bude potrebné ho zvolať. 
 
 
K bodu č. 20 
Interpelácie 
 

Ing. Miroslav Mazúr  – uviedol žiadosť na prednostku MsÚ o presnú analýzu vyčíslenia 
zníženia finančných prostriedkov oproti rozpočtu mesta Vrútky na prevádzkové náklady, 
náklady mzdové, náklady nákupov tovarov a služieb a ďalších služieb (VO), ktoré súvisia 
s opatreniami, ktoré boli prijaté za obdobie marec 2020 do skončenia obmedzení spôsobených 
koronavírusom. Analýzu žiada predložiť do najbližšieho MsZ. 
 
Primátor mesta – uviedol, že nie je s tým problém. Takisto poznamenal, že je možné, že ešte 
budú prijaté nejaké úsporné opatrenia, ale všetko závisí od toho, ako sa bude vyvíjať situácia, 
keďže zatiaľ je hlásený veľký prepad podielových daní. 
 

K bodu č. 21 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, poďakoval poslancom MsZ za ústretové 
správanie pri dodržiavaní protiepidemiologických opatrení. K júnovému MsZ (23.06.2020) 
uviedol, že sa ešte dohodnú na tom, či bude potrebné zvolať v uvedenom termíne, alebo sa 
navrhne iný termín. A následne tým vyhlásil zasadnutie Mestského zastupiteľstva 
vo Vrútkach o 16:45 hod. za ukončené. 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
  
  Ing. Marek Veverica                                                                              Jozef Gorcovský 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice 
 
 
 
Ing. Mgr. Anna Sviteková              Mgr. Branislav Zacharides 
   prednostka MsÚ                          primátor mesta 


